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Z á p i s n i c a 
 

z piateho zasadnutia  obecného zastupiteľstva, konaného dňa 27.10.2017 

 na Obecnom úrade v Rabčiciach 

 

 

 

Prítomní         : viď prezenčná listina                                              

                          

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Jozef Slovík (ďalej 

len starosta), ktorý privítal prítomných poslancov. Zároveň privítal aj p. riaditeľku ZŠ 

Rabčice s MŠ a p. Kolčáka Tomáša. Ospravedlnil poslanca Vonsa, ktorý príde na zasadnutie 

neskôr. Starosta poukázal, že OZ je uznášania schopné, nakoľko z 9 poslancov, je prítomných 

7,  čo je nadpolovičná väčšina.    Do návrhovej komisie navrhol Margitu Borovú a Jozefa 

Hálku,  čo bolo jednomyseľne odsúhlasené (prítomných  7 poslancov). 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a jednomyseľne schválení Veroniku Kázikovú 

a Ondreja Kubíka. 

Poslanci hlasovali nasledovne: za: 7 poslancov  (Borová, Bublák, Halka, Huráková, 

Káziková, Klinovský, Kubík), proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0.   

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Margita Borová a Jozef Hálka 

a overovateľov zápisnice Veronika Káziková a Ondrej Kubík.  

  

Písaním zápisnice poveril  Bublákovú Danu, pracovníčku OcÚ.  Po tomto starosta oboznámil 

prítomných s programom zasadnutia a opýtal sa  p. Kolčáka Tomáša, či žiada, aby jeho bod 

bol doplnený prednostne alebo počká na koniec zasadnutia. P. Kolčák požiadal, aby sa jeho 

žiadosť prejednala prednostne. Poslanci jednomyseľne schválili program zasadnutia so 

zakomponovanou zmenou hlasovaním : za: 7 poslancov  (Borová, Bublák, Halka, Huráková, 

Káziková, Klinovský, Kubík), proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0.   

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva  a doplnenie bodu programu. 

 

Potom starosta vyzval p. Kolčáka Tomáša, aby predniesol svoju žiadosť. P. Kolčák 

informoval poslancov, že v MŠ v Rabčiciach má syna – autistu, ktorý potrebuje asistenta. Od 

1. novembra 2017  mu bude poskytnutý asistent, ale len dočasne na ½ roka, t.j. do konca 

apríla 2018,  cez ÚPSVaR. Ale ako to bude obec riešiť potom? P. Kolčák poukázal, 

domnieva, že Ústava SR zaručuje vzdelávať sa všetkým bez rozdielu. Ďalej uviedol, že  ZŠ 

má viac takýchto detí, ktorí potrebujú asistenta. P. riaditeľka sa k uvedenej veci vyjadrila 

a poukázala na to, že MŠ patrí do originálnych kompetencií a ZŠ  to sú prenesené 

kompetencie. Čo sa týka asistentov, týchto škola rieši len cez projekty.  ZŠ požiadala aj na 

školský rok 2017/2018, ale žiadosť nebola schválená.  A škola nemôže žiadať obec, lebo 

potom nedostane prostriedky cez projekt. P. riaditeľka ďalej uviedla, že ak dieťa nemá 

asistenta, škola mu poskytne takú istú starostlivosť, ako keby bolo zdravé, nakoľko sa dieťa 

snaží začleniť medzi ostatné deti. Riaditeľka  poukázala, že t.č. rieši miesto sociálneho 

pedagóga, ale týka sa to len prenesených kompetencií. A má ďalšie 2 rozpracované žiadosti 

na asistentov. 

Starosta privítal poslanca Martina Vonsa. 

Starosta sa vyjadril, že čo sa týka prijatia asistenta, to nie je také jednoduché. Osoba, ktorá 

bude vykonávať funkciu asistenta, musí mať adekvátne vzdelanie. Obec to teraz riešila cez 



ÚPSVaR a oslovila 7 uchádzačiek, ale len 1 súhlasila, že nastúpi na miesto asistenky.  Ďalej 

uviedol, že všetko, ako spomínala p. riaditeľka ZŠ,  je  o kompetenciách. Čo sa týka asistenta, 

½ roka je poriešené a od mája bude obec  žiadať ÚPSVaR opätovne, ak bude nejaká výzva.  

P. Kolčák v závere vyjadril spokojnosť s celkovým prístupom učiteliek. P. starosta mu 

poďakoval za účasť.  

 

V bode 5. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ sa malo 

prekontrolovať plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. Nakoľko nebolo žiadne, 

pristúpilo sa k ďalšiemu bodu programu. 

 

V bode 6. Správa  nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 

2016.  Starosta uviedol, že uvedenú správu poslanci obdržali spolu s materiálom na zasadnutie 

OZ. Poukázal, že správa sa berie na vedomie a požiadal poslancov vyjadriť sa k uvedenej 

správe. Poslanci nemali žiadne výhrady a k tomuto bodu bolo prijaté  nasledovné uznesenie. 

OZ berie na vedomie správu  nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke 

za rok 2016 

 

V bode 7. starosta vyzval p. Bublákovú, aby predniesla prítomným poslancom  úpravu 

rozpočtu.  Jedná sa o zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10/2017 – viazanie príjmov 

a viazanie výdavkov v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) - zmena rozpočtu tvorí prílohu 

zápisnice. Súčasťou úpravy rozpočtu je aj úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Rabčice.  P. Bubláková 

predniesla prítomným úpravy rozpočtu v zmysle uvedeného rozpočtového opatrenia. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ berie na vedomie   Zmenu rozpočtu  obce rozpočtovým opatrením č. 10/2017 vrátane 

ZŠ s MŠ Rabčice, v súlade s  § 14 ods. 2 písm. b)  zákona č. 583/2004 Z.Z. o  

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov:  

            Celkové príjmy     – na sumu:          1779493,00 € (-301501,00) 

                                            z toho: - obec:                        1778493,00 €  (-301501,00 ) 

                                                      - ZŠ s MŠ Rabčice:           1000,00 € 

           Celkové výdavky - na sumu:            1779493,00 €   (-301501,00) 

                                          z toho: - obec:                         1091847,00 €  (-310433,00) 

                         - ZŠ s MŠ Rabčice:     687646,00 €   (+8932,00) 

 

Potom p. Bubláková  informovala  poslancov s návrhom úpravy rozpočtu v zmysle 

rozpočtového opatrenia č. 11/2017 . Postupne prešla jednotlivé úpravy a požiadala poslancov 

sa k uvedeným úpravám vyjadriť. Po krátkej diskusii poslanci jednomyseľne odsúhlasili 

zmenu rozpočtu hlasovaním: za:  8 poslancov  (Borová, Bublák, Halka, Huráková, Káziková, 

Klinovský, Kubík, Vons), proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0.  Rozpočtové opatrenie je prílohou 

zápisnice. 

K tomuto bodu bolo prijaté  uznesenie. 

OZ schvaľuje    Zmenu rozpočtu  obce rozpočtovým opatrením č. 11/2017 vrátane ZŠ 

s MŠ Rabčice v súlade s  § 14 ods. 2 písm. b)  zákona č. 583/2004 Z.Z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy  a o zmene a doplnení niektorých zákonov:  

Celkové príjmy     – na sumu:          1784043,00 € (+4550,00) 

                               z toho: - obec:                        1783043,00 €  (+4550,00 ) 

                                          - ZŠ s MŠ Rabčice:           1000,00 € 

Celkové výdavky - na sumu:            1784043,00 €   (+4550,00) 

                              z toho: - obec:                         1096397,00 €  (+4550,00) 

              - ZŠ s MŠ Rabčice:     687646,00 €    



 

V bode 8.  starosta vyzval  poslancov vyjadriť ku Všeobecnému záväznému  nariadeniu  

č. 2/2017 o podmienkach nájmu bytov postavených   s podporou štátu, ktorého návrh obdržali 

poslanci  e-mailom  spolu s podkladmi na zasadnutie OZ. Starosta uviedol, že obec mala 

kontrolu na 10 BJ a z dôvodu, že obec nemala doposiaľ prijaté žiadne VZN o bytoch a na 

základe doporučenia kontroly je potrebné prijať VZN. Zároveň informoval prítomných, že 

k nájomným zmluvám sa nesmú robiť dodatky na predĺženie nájmu , ako to obec doposiaľ 

robila, ale vždy sa musí robiť nová zmluva. A tiež pri predložení záujemcu o nájom bytu je 

potrebné vždy zdokladovať príjem.  Nakoľko poslanci nemali k uvedenému  VZN žiadne 

pripomienky, toto VZN bolo prijaté jednomyseľne hlasovaním za: 8 poslancov    (Borová, 

Bublák, Halka, Huráková, Káziková, Klinovský, Kubík, Vons), proti: 0, zdržal sa  

hlasovania: 0. 

K tomuto bodu bolo prijaté  uznesenie. 

OZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce č. 2/2017 o podmienkach nájmu bytov 

postavených   s podporou štátu. 

Návrh VZN  tvorí prílohu tejto zápisnice. 

    

V ďalšom bode 9. sa prejednávala bezpečnostná politika prevádzkarne IOM Rabčice, ktorú 

poslanci obdržali spolu s pozvánkou. Po krátkej diskusii bola uvedená politika jednomyseľne 

odsúhlasená hlasovaním: za: 8 poslancov    (Borová, Bublák, Halka, Huráková, Káziková, 

Klinovský, Kubík, Vons), proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 . Bezpečnostná politika je prílohou 

zápisnice. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje bezpečnostnú politiku prevádzkarne IOM Rabčice. 

       

V bode 10. sa prejednávalo  Všeobecne  záväzné nariadenie č. 3/2017 o zavedení poskytovaní 

elektronických služieb. Nakoľko poslanci k uvedenému návrhu VZN nemali žiadne výhrady , 

po krátkej diskusii bolo jednomyseľne odsúhlasené hlasovaním: za: 8 poslancov    (Borová, 

Bublák, Halka, Huráková, Káziková, Klinovský, Kubík, Vons), proti: 0, zdržal sa hlasovania: 

0. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje Všeobecne  záväzné nariadenie č. 3/2017 o zavedení poskytovaní 

elektronických služieb. 

Návrh VZN  tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

V ďalšom bode starosta informoval poslancov, že Okresná prokuratúra Námestovo poslala 

obci  protest prokuratúra k  Všeobecne záväznému  nariadeniu č. 1/2015 o spôsobe 

náhradného zásobovania pitnou vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd 

a o zneškodňovaní obsahu žúmp ktoré bolo schválené Obecným zastupiteľstvom dňa 

27.2.2015 pod B/ Schvaľuje bod č. 3/2015.  V zmysle uvedeného protestu bolo potřebné 

niektoré časti VZN  zrušiť alebo opraviť, a preto obec pripravila nový návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia obce Rabčice č. 4/2017 o spôsobe náhradného zásobovania pitnou 

vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp . Starosta 

požiadal poslancov o pripomienky a vyjadrenie sa k uvedenému VZN. Po krátkej diskusii 

poslanci hlasovali nasledovne: za: 8 poslancov    (Borová, Bublák, Halka, Huráková, 

Káziková, Klinovský, Kubík, Vons), proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0. 

K tomuto bodu bolo prijaté  nasledovné uznesenie. 

OZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenia obce Rabčice č. 4/2017 o spôsobe 

náhradného zásobovania pitnou vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd 

a o zneškodňovaní obsahu žúmp.  



Návrh VZN  tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

V bode 12. starosta vyzval p. riaditeľku ZŠ, aby oboznámila prítomných so Správou 

o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 

2016/2017. Správu obdržali poslanci v e-mailovej podobe. Zároveň riaditeľka  predložila 

poslancom uvedenú správu k nahliadnutiu.  Informovala, že žiakov v škole  ubúda. 

V školskom roku 2017/2018 školu navštevuje celkom 245 žiakov, z toho 18 žiakov je 

integrovaných a  len 15 prvákov. Ale budúci rok by malo byť prvákov viac. Ďalej poukázala, 

že testovanie žiakov školy dopadlo veľmi dobre, nad slovenským  priemerom. Čo sa týka 

aktivít, tieto sú pravidelne zverejňované na stránke školy ako aj v obecných novinách.  Škola 

sa snaží zapájať do rôznych projektov, aby získala nejaké finančné prostriedky. Aj 

v súčasnosti má rozpracovaných pár projektov. Všetky veci, ktorá má škola urobiť, sú 

urobené.  P. riaditeľka požiadala poslancov o otázky, prípadne pripomienky k uvedenej 

správe. Poslanci nemali k správe žiadne pripomienky a správu schválili. Hlasovali 

nasledovne:  za: 8 poslancov    (Borová, Bublák, Halka, Huráková, Káziková, Klinovský, 

Kubík, Vons), proti: 0, zdržal  sa hlasovania: 0. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie. 

OZ berie na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach školy za školský rok 2016/2017.  

Správa tvorí prílohu zápisnice. 

 

V 13. bode sa prejednávala kronika obce za rok 2016. Starosta poukázal, že kroniku si 

mohli poslanci pozrieť na link-u, ktorý im bol spolu s pozvánkou na OZ  preposlaný. Požiadal 

poslancov o pripomienky. O. Kubík sa vyjadril, že kroniku nečítal, nakoľko nemal na to čas. 

M. Vons informoval, že on ju tak zbežne pozrel.  O. Kubík upozornil, že pred  zviazaním 

kroniky, je potrebné opraviť najmä gramatické chyby.  

Kroniku za rok 2016 poslanci schválili hlasovaním za: 8 poslancov    (Borová, Bublák, Halka, 

Huráková, Káziková, Klinovský, Kubík, Vons), proti: 0, zdržal  sa hlasovania: 0. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje kroniku obce za rok 2016. 

 

V ďalšom bode starosta obce informoval : 

 

-Slovenská agentúra životného prostredia Bratislava – Odstúpenie od Zmluvy o poskytnutí 

nenávratného finančného príspevku, kód OPKZP-PO1-SC111-2016-10/01,   zo dňa 

18.1.2017 týkajúcej sa Zberného dvora Rabčice. Zároveň predložil prítomným 

k nahliadnutiu list od SA ŽP o odstúpení. Starosta informoval, že na uvedený projekt bolo 

robené 3x verejné obstarávanie.  Obec to robila v rámci manažmentu, nakoľko nemáme 

oprávnenie robiť VO. Po krátkej diskusii poslanci vzali uvedenú informáciu na vedomie. 

K tomuto bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie. 

OZ berie na vedomie informáciu starostu obce o  odstúpení Slovenskej agentúry 

životného prostredia Bratislava od Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného 

príspevku č. OPKZP-P01-SC111-2016-10/01na projekt „Zberný dvor Rabčice“. 

 

-Potom starosta informoval o pokračovaní prác na stavbe multifunkčnej  budovy.  Na budúci 

týždeň by sa mala na stavbe robiť väzba. Všetko závisí od počasia.  M. Klinovský sa 

dotazoval starostu, pre koľko ľudí bude sála a aký má rozmer.  Starosta uviedol, že sála má 

rozmer 27 m x 14 m. M. Vons sa opýtal, či sa sála zväčščila rozmerovo oproti projektom. 

Nakoľko  je len  pre 200 ľudí, ale sediacich ako v kine, nie pri stoloch . Starosta sa vyjadril, 

že sála bola zväčšená a konštatuje,  že je rozmerovo väčšia ako v starom kultúrnom dome. 



Poslanci požiadali starostu k nahliadnutiu projekty  a tak na základe ich požiadavky im bola 

projektová dokumentácia stavby predložená.  Poslanci zároveň starostu požiadali o obhliadku 

stavby multifunkčnej budovy, napr. v rámci kontrolného dňa.  Po krátkej diskusii starostovi 

doporučili dohodnúť termín , aby  si išli stavbu osobne obhliadnuť a pozrieť. 

K tomuto bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie. 

OZ doporučuje starostovi obce zabezpečiť pre poslancov obhliadku stavby 

multifunkčnej budovy . 

 

-Rudolf Lach, bytom Námestovo – Vysporiadanie cesty. Starosta informoval, že sa jedná 

o cestu  okolo Milana Fidra smerom ku Rudolfovi Lachovi, ml. Je urobený  geometrický plán. 

Jedná sa o parcely  č. 412/2, 412/3, 455/3, 467/5  P. Cesta sa plánuje  vysporiadať na obec 

Rabčice. K uvedenej ceste poslanci nemali žiadne výhrady a následne ju schválili hlasovaním  

za: 8 poslancov    (Borová, Bublák, Halka, Huráková, Káziková, Klinovský, Kubík, Vons), 

proti: 0, zdržal  sa hlasovania: 0. 

K tomuto bodu bolo prijaté  uznesenie. 

OZ schvaľuje kúpnu zmluvu na cestu na nižnom konci – ku Rudolfovi Lachovi, trvale 

bytom Veterná č. 151/17, Námestovo,  podľa GP č. 41962249-93/2014, vyhotoveným Ing. 

Jozefom Revajom zo dňa 12.6.2014, na vysporiadanie pozemkov C- KN č. 412/2, 412/3, 

455/3, 467/5 na obec Rabčice medzi predávajúcimi: Kolčáková Angelína rod.  

Kolčáková, nar. 3.12.1932,  bytom Rabčice č. 10, Kormanová Marta rod. Slovíková,  

nar. 21.3.1934, bytom Rabčice č. 28, Samešová Magdaléna rod. Slovíková, nar. 

31.7.1949, bytom Pažitie 516/41, Žilina-Bytčica, Kubalová Elena rod. Slovíková, nar. 

20.8.1966, bytom Mutné  č. 401, Slovík Jaroslav rod. Slovík, nar. 5.5..1970, bytom 

Rabčice č. 588, Slovík František rod. Slovík, nar. 9.4.1972, bytom Rabčice č. 19, 

Bencúrová Katarína rod. Slovíková, nar. 5.9.1978, bytom Slanická 457/2, Námestovo, 

Slovík Pavol rod. Slovík, nar. 21.8.1976, bytom Riečna 861, Rabča, Vedel Ferdinand 

rod. Vedel, nar. 2.12.1949, bytom Rabčice č. 59, Boldovjak Jozef rod. Boldovjak, nar. 

12.8.1957, bytom Rabčice č.24, Boldovjaková Jana rod. Turacová, nar. 25.2.1967, bytom 

Rabčice č. 24, Slovík Milan rod. Slovík, nar. 10.10.1959, bytom Lermontova 8, Martin, 

Slovík Igor rod. Slovík, nar. 21.6.1963, bytom Vladina 777, Tvrdošín, Košútová Emília 

rod. Slovíková, nar. 13.4.1944, bytom Rabčice č. 43, Kolčáková Vilma rod. Živčáková 

nar. 5.6.1936, bytom Rabčice č. 6, Slovík Kornel rod. Slovík, nar. 5.2.1940, bytom 

Rabčice č. 57, Fider Milan rod. Fider, nar. 27.2.1954, bytom Hlavná č. 788, Rabča, Piták 

Milan rod. Piták, nar. 12.9.1952, bytom Rabčice č. 72, Pitáková Ľudmila rod. Klinovská, 

nar. 10.9.1951, bytom Rabčice č. 72, Klinovský Milan rod. Klinovský, nar. 21.7.1954, 

Rabčice č. 127, Glombíková Janka rod. Klinovská, nar. 23.10.1951, Rabčice č. 408, 

Košút Ferdinand rod. Košút, nar. 25.9.1942, bytom Rabčice č. 38, Slovík Drahotín rod. 

Slovík, nar. 18.3.1948, bytom Rabčice č. 1, Košút Ľudovít rod. Košút , nar. 25.6.1935, 

Rabčice č. 14, Slovík Alojz rod. Slovík nar. 21.12.1953, Rabčice č. 22, Lach Rudolf rod. 

Lach, nar. 23.4.1939, bytom Rabčice č. 86, Lach Rudolf rod. Lach, nar. 16.2.1964, bytom 

Veterná č. 151/17, Námestovo, Vedjelová Johana rod. Košútová, 27.10.1929, trvale 

bytom Rabčice č. 70, Košút Alojz  rod.Košút, nar. 14.1.1941, bytom Rabčice č. 29, Ing. 

Turác Jozef rod. Turác, nar. 27.4.1962, bytom Rabčice č. 66, Košút Ľuboš rod. Košút, 

nar. 12.2.1973, bytom Rabčice č. 40, Košút Jozef rod. Košút, nar. 29.4.1987, bytom 

Bernoláková 415/42, Námestovo, Bublák Vladimír rod. Bublák, nar. 22.11.1943, bytom 

Rabčice č. 40, Papay Milan rod. Papay, nar. 19.1.1952, bytom Rabčice č. 41, Fider 

Rudolf, nar. 19.8.1955, bytom Rabčice č. 11, Lašťáková Margita rod. Vedelová, nar. 

14.12.1962, bytom Rabčice č. 171 a kupujúcou obec Rabčice , Rabčice č. 196 za  

cenu 1,-- €. 

  



-V ďaľšom bode starosta informoval poslancov   o zapojení obce do projektu v rámci 

INTEREG-u pod názvom   „Sprístupnenie kultúrneho a prírodného dedičstva medzi obcami 

Rabčice – Bobrov – Zubrohlava a Lipnica Wielka“. Jedná sa o cyklotrasu – z končín – hrob 

Lukjanova – okolo chaty F. Trúchleho – cez Kokotku (sakra) – do Zubrohlavy – Bobrova 

a vyšlo by sa pri kostole v Lipnici Wielkej.  Chodník  sa plánuje vysypať štrkovou drťou.  

Obec má  vydané aj ohlásenie drobnej stavby. Projekt sa musí podať do 18. novembra 2017. 

Rozpočet projektu je cca 204 tis. €. Obec sa  podieľa 5 %-ami.  Preto požiadal poslancov 

o schválenie spolufinancovania. Poslanci so spolufinancovaním súhlasili a  hlasovali 

nasledovne: za: 8 poslancov    (Borová, Bublák, Halka, Huráková, Káziková, Klinovský, 

Kubík, Vons), proti: 0, zdržal  sa hlasovania: 0. 

K tomuto bolo prijaté  uznesenie. 

OZ schvaľuje spolufinancovanie projektu  „Sprístupnenie kultúrneho a prírodného 

dedičstva medzi obcami Rabčice – Bobrov – Zubrohlava a Lipnica Wielka – 

cykloturistický chodník vo výške 5 % z vlastných prostriedkov, čo činí 10177,49 € 

z celkového rozpočtu 203549,76. 

 

-V tomto bode sa poslanci dotazovali starostu obce, ako je to s cyklochodníkom do Poľska 

cez Banaše. Starosta uviedol, že zmluva  bola podpísaná v mesiaci apríl 2017. Realizácia 

projektu mala byť už v lete tohto roku,  ale  nakoľko hlavný partner v projekte je Lipnica 

Wielka a ten bude projekt  realizovať až budúcom roku, tak aj  naša obec začne s prácami  až 

v roku 2018. Ďalej sa dotazovali, ako je to so súhlasom p. Priatkovej. Starosta informoval, že 

p. Priatková zmluvu nepodpísala, ale momentálne je to na súde. 

 

-E-mailová žiadosť - Prosba o pomoc  - Anna Tropeková, Rabčice č. 477 – vyjadrenie sa 

k osobe.  Starosta prečítal  poslancom uvedenú žiadosť, ktorú elektronicky zaslal p. Šulc. 

Starosta  poukázal, že sa nejedná  len o túto žiadosť, resp. sťažnosť. Dopytovanie sa na p. 

Tropekovú Annu sa telefonicky rieši na obci najmenej  2 roky. Aj dnes obec zaevidovala 8 

telefonických žiadostí, z toho 3  riešil starosta osobne. P. Tropeková sa obracia či už 

telefonicky alebo e-mailom na ľudí, ktorých si vyberie náhodne a žiada ich o finančnú pomoc. 

Uvádza, že sa nachádza  v zlej finančnej  situácii a má zdravotné problémy. Píše, že trpí 

schizofréniou. Oslovení občania si následne na obecnom úrade overujú totožnosť p. 

Tropekovej a tiež si overujú situáciu, v ktorej sa menovaná nachádza a žiadajú obec  

o vyjadrenie, či jej pomoc poskytnúť alebo nie. Je veľmi ťažké, aby obec posudzovala jej 

finančnú situáciu alebo zdravotný stav, keď o menovanej nemá žiadne informácie  a  do 

dnešného dňa menovaná , ani jej rodinní príbuzní nepožiadali obec o pomoc. Starosta si 

myslí,  že rozhodnutie je individuálne a závisí na zvážení osoby, ktorá jej chce pomoc 

poskytnúť. G. Borová sa vyjadrila, že menovaná oslovila aj ju a žiadala o finančnú pomoc, 

ktorú jej dokonca aj poskytla. A nebolo to len raz. P. Borová  sa domnieva, že menovaná trpí 

chorobou a treba jej pomôcť.  O. Kubík sa tiež vyjadril, že aj jeho telefonicky žiadala 

o finančný príspevok.  

K tomuto bodu bolo prijaté  uznesenie. 

OZ berie na vedomie informácie starostu obce o Anne Tropekovej, Rabčice č. 477  a jej 

finančných a zdravotných problémoch. 

 

V bode „Rôzne“ bolo riešené: 

 

-Spojená škola internátna Námestovo – Žiadosť o finančný príspevok alebo vecné dary do 

tomboly na reprezentačný školský ples. Po krátkej diskusii  poslanci jednomyseľne 

schválili  zakúpenie tomboly na ples do výšky 30 € hlasovaním  za: 8 poslancov    (Borová, 

Bublák, Halka, Huráková, Káziková, Klinovský, Kubík, Vons), proti: 0, zdržal  sa  



hlasovania: 0. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie. 

OZ  schvaľuje tombolu na 17-ty reprezentačný školský ples v hodnote do výšky 30 € pre 

Spojenú školu internátnu  Námestovo. 

 

-Roľnícke družstvo „Babia hora“ Rabčice – Žiadosť o navrátenie pozemkov . Starosta 

informoval, že sa jedná  o pozemky pod budovou skladu Roľníckeho družstva vo Frančákoch, 

a to C-KN parcely č. 3212/2, 3212/5, 3474/6, 1582/4 – E-KN parc. č. 5637/6. Roľnícke 

družstvo sa domnieva, že uvedené parcely patria družstvu, nakoľko boli družstvu pridelené už 

v roku 1970 a po ukončení ROEP-ky družstvo zistilo, že nie je vlastníkom uvedených parciel.  

Starosta k tejto žiadosti uviedol, že obec nemôže darovať ani vrátiť pozemky, ale len predať. 

Po krátkej diskusii poslanci jednomyseľne hlasovaním za: 8 poslancov    (Borová, Bublák, 

Halka, Huráková, Káziková, Klinovský, Kubík, Vons), proti: 0, zdržal  sa hlasovania: 0 

zamietli uvedenú žiadosť. 

K tomuto bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie. 

OZ zamieta žiadosť Roľníckeho družstva „Babia hora „ Rabčice o navrátenie 

pozemkov. 

 

-Rada školy pri Základnej škole s materskou školou v Rabčiciach  - Žiadosť o odstránenie 

nedostatkov. Starosta sa k danej veci vyjadril nasledovne:  

1. Rýny na budove bloku C obec opravovať nebude, nakoľko škola danú záležitosť rieši cez 

poisťovňu, čo osobne potvrdila aj p. riaditeľka na zasadnutí OZ. 

2. Poškodené schody z parkoviska ku telocvični tento rok opravovať nebude . Môžu sa 

opraviť až na budúci rok. 

3. Vymeniť rozbité sklo na vchodových dverách v budove telocvične – sklo niekto rozbil. 

Škoda by sa mala žiadať od vinníka. Po krátkej diskusii sa OZ uznieslo a starostovi 

doporučilo vymeniť rozbité sklo a uhradiť ho z rozpočtu obce. 

K tomuto bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie. 

OZ berie na vedomie informáciu starostu obce o žiadosti rady školy o odstránení 

nedostatkov s tým, že poškodené schody z parkoviska ku telocvični sa opravia na budúci 

rok. 

  

- V tomto bode  vystúpil O. Kubík a informoval , že ho oslovila p. Vajdečková  - riaditeľka 

MŠ a žiadala zvýšiť kapacitu v MŠ. Starosta sa k danej veci vyjadril, že na zvýšenie kapacity 

boli vyhlásené výzvy na projekty, ale naša obec sa do nich nezapojila z dôvodu, že kapacita 

na počet detí v našej MŠ je postačujúca.  

 

-Potom starosta informoval poslancov o Vianočných trhoch v obci. Ďalej uviedol , že ku 

klzisku bola urobená nová elektrická energia a vysypaná cesta držou. J. Hálka žiadal starostu, 

aby sa na klzisku urobilo lepšie osvetlenie, nakoľko súčasné osvetlenie je nepostačujúce. 

Starosta sa vyjadril, že tento rok sa to už nestíha, tak na budúci rok sa to môže poriešiť. Potom 

starosta požiadal poslancov o vyjadrenie k termínu konania. Poslanci sa dohodli na dátume  

konania  Vianočných  trhov, a to  dňa 9.12.2017.  

K tomuto bodu bolo prijaté  uznesenie. 

OZ berie na vedomie informáciu starostu obce o konaní Vianočných trhoch a dátume 

konania: 9.12.2017. 
 

 

 

 



V „Diskusii“ sa riešilo: 

 

-J. Hálka sa dotazoval, či sú ešte lampy verejného osvetlenia v záruke, nakoľko nesvieti 

lampa pri Ignácovi Tropkovi na križovatke.  Starosta sa vyjadril, že nemá vedomosť o tom, že 

nesvieti. A keď nesvieti, je potrebné to  nahlásiť na obecný úrad. 

 

-Ďalej sa J. Hálka opýtal, ako sa rieši sťažnosť Karola Ogureka. Starosta uviedol, že vo 

štvrtok bola na obecnom úrade televízia – RTVS  na podnet sťažnosti Žanety Košútovej na 

Karola Ogureka. Takže obec bude vo vysielaní „Občan je za dverami“. Presný termín 

odvysielania  dajú obci vedieť. . M. Klinovský k danej veci poukázal, že tým, že p. Košútová 

zasypala garad, cesta sa veľmi ničí. Mohli sa vzájomne dohodnúť a zakúpiť rúry a zamedziť 

sporom. 

 

V závere zasadnutia p. Borová  za návrhovú komisiu prečítala a prekontrolovala prijaté 

uznesenia. 

 

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  ukončil zasadnutie . 

 

 

 

 

Zapísala:  Bubláková Dana                                      

 

 

 

 

 

 

                                                                                 Jozef   S l  o v í k 

                                                                                    starosta obce 
 

 

                         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


